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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-1 

Date: May 1, 1973 
Time:  12:50 pm - 12:58 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Stephen B. Bull.

 Watergate 
-Leonard Garment, Elliot L. Richardson 
-Federal Bureau of Investigation [FBI] agents in White House 

   -H. R. (“Bob”) Haldeman 
  -Proposed Presidential statement 

   -John D. Ehrlichman 

   -National security files 

   -Presidential personal files 

  -Garment 

  -Ehrlichman 

  -Content of statement 

   -Personal files 
   -Watergate related files 
   -National security files 
   -Ehrlichman 
   -Garment
  -Privileged files 

-Memorandum to or from President 
    -John W. Dean, III 
   -National security 
   -FBI
  -Garment 

 President’s schedule 

  -Cabinet meeting 

   -Timing 
  

Bull left at 12:58 pm. 

Nixon Presidential Library and Museum
EOB #433
433-1 (5/1/1973)-P, SBB
433-2 (5/1/1973)-P, WRT
433-3 (5/1/1973)-P, WHO
433-4 (5/1/1973)-P, MS
433-5 (5/1/1973)-P, WHO
433-6 (5/1/1973)-P, SBB
433-7 (5/1/1973)-P, WHO
433-8 (5/1/1973)-P, MS
433-9 (5/1/1973)-P, SBB
433-10 (5/1/1973)-P, WHO
433-11 (5/1/1973)-P, SBB
433-12 (5/1/1973)-P, WHO
433-13 (5/1/1973)-WHO, P
433-14 (5/1/1973)-P, MS
433-15 (5/1/1973)-P, WHO
433-16 (5/1/1973)-P, LCA
433-17 (5/1/1973)-P, WHO
433-18 (5/1/1973)-P, WET
433-19 (5/1/1973)-P. GRF
433-20 (5/1/1973)-P, WJB
433-21 (5/1/1973)-P, JNE
433-22 (5/1/1973)-P, MS
433-23 (5/1/1973)-P, WHO
433-24 (5/1/1973)-P, SBB
433-25 (5/1/1973)-P, MS
433-26 (5/1/1973)-P, WHO
433-27 (5/1/1973)-P, RLZ
433-28 (5/1/1973)-P, SBB
433-29 (5/1/1973)-P, WHO
433-30 (5/1/1973)-WHO, P
433-31 (5/1/1973)-P, PWK
433-32 (5/1/1973)-P, WHO
433-33 (5/1/1973)-P, AMH
433-34 (5/1/1973)-P, WHO
433-35 (5/1/1973)-P, MS
433-36 (5/1/1973)-P, WHO
433-37 (5/1/1973)-P, SBB
433-38 (5/1/1973)-P, HGK, HDL
433-39 (5/1/1973)-P, WHO
433-40 (5/1/1973)-P, WHO
433-41 (5/1/1973)-P, RLZ, Unk
433-42 (5/1/1973)-WHO, P
433-43 (5/1/1973)-P, Unk, RLA,
433-44 (5/1/1973)-P, WHO, RHF
433-45 (5/1/1973)-P, WHO
433-46 (5/1/1973)-P, WPR
433-47 (5/1/1973)-P, WHO
433-48 (5/1/1973)-P, DP
433-49 (5/1/1973)-P, WHO
433-50 (5/1/1973)-P, HAK
433-51 (5/1/1973)-P, TH
433-52 (5/1/1973)-CGR, P
433-53 (5/1/1973)-P, WHO
433-54 (5/1/1973)-P, Unk
433-55 (5/1/1973)-P, WHO
433-56 (5/1/1973)-P, WJB, WHO
433-57 (5/1/1973)-P, WHO
433-58 (5/1/1973)-P, WHO
433-59 (5/1/1973)-P, WPR
433-60 (5/1/1973)-P, WHO
433-61 (5/1/1973)-P, ELR
433-62 (5/8/1973)-P, MS
433-63 (5/8/1973)-P, MS
433-64 (5/8/1973)-P, AMH
433-65 (5/8/1973)-P, MS
433-66 (5/8/1973)-P, WHO
433-67 (5/8/1973)-P, RAM
433-68 (5/8/1973)-P, MS
433-69 (5/8/1973)-P, WHO
433-70 (5/8/1973)-P, MS
433-71 (5/8/1973)-P, AMH
433-72 (5/8/1973)-P, MS
433-73 (5/8/1973)-P, MS, AMH
433-74 (5/8/1973)-P, MS
433-75 (5/8/1973)-P,  Unk
433-76 (5/8/1973)-AMH, P
433-77 (5/8/1973)-P, MS
433-78 (5/8/1973)-P, MS
433-79 (5/8/1973)-P, MS
433-80 (5/10/1973)-P, MS, SBB
433-81 (5/10/1973)-P, RMW
433-82 (5/10/1973)-P, MS
433-83 (5/10/1973)-P, MS
433-84 (5/10/1973)-P, Unk
433-85 (5/10/1973)-P, MS
433-86 (5/10/1973)-P, MS
433-87 (5/10/1973)-P, MS
433-88 (5/1/1973)-P, Unk
433-89 (5/8/1973)-P, RAM
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-2 

Date: May 1, 1973 
Time:  12:59 pm - 1:00 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Gen. Walter R. Tkach. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1 

[Personal returnable]
 
[Duration: 1 m  27 s ] 


END WITHDRAWN ITEM NO. 1 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Tkach left at 1:00 pm. 

Conversation No. 433-3 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:00 pm and 1:04 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with the White House operator. 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-3 (cont’d) 

[See Conversation No. 45-73] 

Conversation No. 433-4 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:00 pm and 1:04 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 Refreshment 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 1:04 pm. 

Conversation No. 433-5 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:00 pm and 1:04 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-74]
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-6 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:00 pm and 1:04 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with Stephen B. Bull. 

[See Conversation No. 45-75] 

Conversation No. 433-7 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:00 pm and 1:04 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-76]
 

Conversation No. 433-8 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:00 pm and 1:04 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez.

 President’s schedule 
-Florida 

Sanchez left at an unknown time before 1:04 pm. 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-9 

Date: May 1, 1973 
Time:  1:04 pm - 1:06 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with Stephen B. Bull. 

[See Conversation No. 45-77] 

Conversation No. 433-10 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:06 pm and 1:07 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-78]
 

Conversation No. 433-11 

Date: May 1, 1973 
Time:  1:07 pm - 1:08 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with Stephen B. Bull.
 

[See Conversation No. 45-79]
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-12 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:08 pm and 1:10 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with the White House operator. 

[See Conversation No. 45-80] 

Conversation No. 433-13 

Date: May 1, 1973 
Time:  1:10 pm
 
Location: Executive Office Building 


The White House operator talked with the President.
 

[See Conversation No. 45-81 and Conversation No. 45-82]
 

Conversation No. 433-14 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:10 pm and 1:18 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 President’s schedule 

  -Nap 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-14 (cont’d) 

 Weather 

-Florida 


[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 1:18 pm. 

Conversation No. 433-15 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:10 pm and 1:18 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-83]
 

Conversation No. 433-16 

Date: May 1, 1973 
Time:  1:18 pm - 1:20 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with Leslie C. Arends.
 

[See Conversation No. 45-84]
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-17 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:20 pm and 1:22 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with the White House operator. 

[See Conversation No. 45-85] 

Conversation No. 433-18 

Date: May 1, 1973 
Time:  1:22 pm - 1:23 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with William E. Timmons.
 

[See Conversation No. 45-86]
 

Conversation No. 433-19 

Date: May 1, 1973 
Time:  1:24 pm - 1:26 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with Gerald R. Ford.
 

[See Conversation No. 45-87]
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-88 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:26 pm and 1:28 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked to an unknown person.

 President’s schedule 

  -[Nap] 
  

Conversation No. 433-20 

Date: May 1, 1973 
Time:  1:28 pm - 1:29 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with William J. Baroody, Jr.
 

[See Conversation No. 45-88]
 

Conversation No. 433-21 

Date: May 1, 1973 
Time:  1:30 pm - 1:31 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with Julie Nixon Eisenhower.
 

[See Conversation No. 45-89]
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-22 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:31 pm and 2:51 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 President’s schedule 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 2:51 pm. 

Conversation No. 433-23 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 1:31 pm and 2:51 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-90]
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-24 

Date: May 1, 1973 
Time:  2:51 pm - 2:52 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with Stephen B. Bull. 

[See Conversation No. 45-91] 

Conversation No. 433-25 

Date: May 1, 1973 
Time:  2:54 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

Time of day 

 President’s schedule 
  -Cabinet meeting 

-Instructions to Stephen B. Bull 

Sanchez left at 2:54 pm. 

Conversation No. 433-26 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 2:54 pm and 2:59 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-92]
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-27 

Date: May 1, 1973 
Time:  2:59 pm - 3:01 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with Ronald L. Ziegler. 

[See Conversation No. 45-93] 

Conversation No. 433-28 

Date: May 1, 1973 
Time:  5:19 pm - 5:31 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Stephen B. Bull.

 President’s schedule 
  -Roy L. Ash 

   -Quadriad meeting 

   -Spiro T. Agnew 


-Dr. David K. E. Bruce 
  -Ash 

   -Kenneth R. Cole, Jr. 

   -Budget, trade 

  -Key Biscayne 

   -President’s family 

   -Rose Mary Woods 

    -Claudia [last name unknown] 

 Watergate 

-Agnew 


   -Statements 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 

Tape Subject Log 
(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-28 (cont’d) 

    -Press distortions 
-Reticence 

    -Cabinet, congressional meetings 
  -Cabinet meeting 
   -Staff response 

-William P. Rogers, Anne L. Armstrong, [Ash] [?], and George H. W. 
Bush 

-Leaks 
   -Leonard Garment 

-Federal Bureau of Investigation [FBI] man outside H. R. (“Bob”) Haldeman’s 
office 


-Press 

    -Henry A. Kissinger 

   -White House staff 

    -Loyalty 

     -Haldeman’s management 

      -Fear 

     -President 

    -National Security Council [NSC] 

   -State Department 

   -Jack N. Anderson 


White House staff 
-Loyalty 

  -Bull’s role 
-Woods and David N. Parker 


   -Scheduling telephone calls 

-Letters 


   -East  Wing 

  -Ash 


 -Functioning 

  -Domestic Council 

  -Bruce A. Kehrli 

  -Lawrence M. Higby 

   -Watergate 

   -Haldeman 

   -Possible departure 

  -William E. Timmons 


-Haldeman and John D. Ehrlichman 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-28 (cont’d) 

  -W. Richard Howard 

-Strength 


    -John N. Mitchell [?] 

   -Watergate 

    -Charles W. Colson 


 President’s schedule 

  -State dinner 


Bull left at 5:31 pm. 

Conversation No. 433-29 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 5:31 pm and 5:35 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-94]
 

Conversation No. 433-30 

Date: May 1, 1973 
Time:  5:35 pm
 
Location: Executive Office Building 


The White House operator talked with the President.
 

[See Conversation No. 45-95]
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-31 

Date: May 1, 1973 
Time:  5:38 pm - 5:40 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with Paul W. Keyes. 

[See Conversation No. 45-96] 

Conversation No. 433-32 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 5:40 pm and 5:43 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-97]
 

Conversation No. 433-33 

Date: May 1, 1973 
Time:  5:43 pm - 5:44 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with Alexander M. Haig, Jr.
 

[See Conversation Mo. 45-98]
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-34 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 5:44 pm and 5:53 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with the White House operator. 

[See Conversation No. 45-99] 

Conversation No. 433-35 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 5:44 pm and 5:53 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

Request that Herbert G. Klein join President 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 Refreshment 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

 President’s opponents 

H. R. (“Bob”) Haldeman 

-Character 


Resignations of Haldeman and John D. Ehrlichman 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-35 (cont’d) 

 Press relations 

Sanchez left at an unknown time before 5:53 pm. 

Conversation No. 433-36 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 5:44 pm and 5:53 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-100]
 

Conversation No. 433-37 

Date: May 1, 1973 
Time:  5:53 pm - 5:54 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with Stephen B. Bull.
 

[See Conversation No. 45-101]
 

Conversation No. 433-38 

Date: May 1, 1973 
Time:  5:55 pm - 6:24 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Herbert G. Klein.

 Watergate 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-38 (cont’d) 

-Klein’s possible response to questions 

   -Status of case 

    -Elliot L. Richardson 

-John D. Ehrlichman and H. R. (“Bob”) Haldeman 
-John W. Dean, III and John N. Mitchell 

Klein’s term of service 

The President talked with Hobart D. (“Hobe”) Lewis between 5:57 pm and 5:58 pm. 

[Conversation No. 433-38A] 

[Begin telephone conversation] 

[See Conversation No. 45-102] 

[End telephone conversation] 

 Watergate 
-Klein 


   -Role with administration 

   -Knowledge of Watergate 

    -Compared with President 
    -Charles W. Colson 
   -Role in Watergate defense 
    -Haldeman, Ehrlichman, Dean, and Mitchell 

-Mitchell 

   -Role in Watergate 

   -Possible immunity 


-Richardson 

-Klein 


  -Role with administration 

  -Possible conversations 


-Leaks 

-Federal Bureau of Investigation [FBI] agents outside the offices of 
Ehrlichman and Haldeman 

    -President’s reaction 
     -Leonard Garment 
    -Ownership of files 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-38 (cont’d) 

 Cabinet meeting 

  -Anne L. Armstrong 


-George H. W. Bush 

  -William P. Rogers 


-Armstrong, Caspar W. (“Cap”) Weinberger 

-Panel 

 Watergate 
-Haldeman, Ehrlichman and Mitchell 


   -President’s statement 

   -Klein’s conversation with Colson 


Klein’s future job at Metromedia 

  -Compensation 

  -John Kluge 


-Abilities 

   -Success 
  

-Company’s plans and finances 
   -Ross Baerd [?] 

-Foster and Kleiser Outdoor Advertising 
   -Direct mail operation 

-Television [TV] and radio stations 
-California 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

Robert H. Finch 

  -Klein’s assistance 

  -Political plans 


-Senate 

-Personality 


[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-38 (cont’d) 

Klein 

-Possible term in office 


 Watergate 

-Duration 


  -Ervin Committee 

-Departures of Ehrlichman and Haldeman 


   -President’s role 
-President’s previous speech, April 30 

   -Finch’s conversation with Klein 
-Ted Stevens’s conversation with Klein 

  -Charles H. Percy 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 Watergate 

  -Charles H. Percy 

   -Political future 


[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

 Watergate 

  -Charles H. Percy 

   -Special Prosecutor 


-Richardson 

-Edward W. Brooke’s statements 

-James L. Buckley’s statements 


  -President’s personnel actions 

-President’s previous speech, April 30 


-Reactions of Pete Wilson and wife 
-Telephone calls to Klein by unknown persons 

  -President’s investigation 
  -Test of friendship 

-President’s previous speech, April 30 
-Reaction of Ernie [?] [last name unknown] 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 

Tape Subject Log 
(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-38 (cont’d) 

Klein 
  -Term in office 

 Watergate 
  -President’s actions 
  -Klein’s position 

-President’s instructions to Spiro T. Agnew 
   -Previous Cabinet meeting 
    -Percy

 -Klein 
   -Possible actions 

-Forthcoming press briefing, May 2 
    -Compared with Ronald L. Ziegler 
   -Judgment 

-Unknown man’s forthcoming statement 
-Compared with International Telephone and Telegraph [ITT] case 

White House staff 
-Klein’s conversation with Rose Mary Woods 
-Youth 

  -Klein’s role 
-Cabinet 
-Stephen B. Bull, David Parker, Leonard Garment and Peter M. Flanigan 

   -Possible meeting with Klein 
  -Need for leadership 

-Morale 
   -Haldeman and Ehrlichman 

-William F. (“Billy”) Graham 
-President’s 1952 Fund Speech 

   -Klein’s campaign work 

 Watergate 
-Cover-up 

-Mitchell 

 Press relations 
  -Klein’s role 
  -Forthcoming press briefing 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-38 (cont’d) 

  -President’s speeches 
-Klein 

-Possible conversation with Theodore H. (“Teddy”) White 
-Rogers 

Klein 

-Future 


   -Wealth 

  -Possible role 

   -Assistance to Finch 

    -California 

   -Press relations 


-Schedule 

   -Ziegler 


 -Mood 


 Watergate 

  -President’s actions 


Marjorie G. Klein 

Klein left at an unknown time before 6:24 pm. 

Klein entered at an unknown time after 5:58 pm. 

Klein’s call to Haldeman 
-President’s reaction to FBI agents guarding Haldeman’s office 

   -President’s statement to Cabinet 

-Roy L. Ash and Earl L. Butz 

-Cabinet 


-Feelings toward Haldeman and Ehrlichman 

Klein left at 6:24 pm. 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-39 

Date: May 1, 1973 
Time:  6:24 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with the White House operator. 

[See Conversation No.45-103] 

Conversation No. 433-40 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 6:24 pm and 6:27 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-104]
 

Conversation No. 433-41 

Date: May 1, 1973 
Time:  6:29 pm - 6:32 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Ronald L. Ziegler.

 Ziegler’s schedule 

-American Society of Newspaper Editors [ASNE] event 


Ziegler’s press briefing 

  -Donald H. Rumsfeld 

   -Hugh Scott’s statement 


-President’s previous Cabinet meeting 
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. November-2012) 

Conversation No. 433-41 (cont’d) 

   -White House staff 

    -Roy L. Ash 

    -Leonard Garment 

    -Kenneth R. Cole 

    -H. R. (“Bob”) Haldeman 


An unknown person entered at an unknown time after 6:29 pm.

 President’s schedule 

  -Ash’s arrival 


The unknown person left at an unknown time before 6:32 pm. 

Ziegler’s press briefing 

  -White House staff 


-President’s previous Cabinet meeting 


Leak regarding Federal Bureau of Investigation [FBI] agents outside offices 

  -Garment 

  -President’s reaction 

   -Haldeman 

Ziegler left at 6:32 pm. 

Conversation No. 433-42 

Date: May 1, 1973 
Time:  6:32 pm
 
Location: Executive Office Building 


The White House operator talked with the President.
 

[See Conversation No. 45-105]
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NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 
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Conversation No. 433-43 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown after 6:33 pm - 6:45 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with an unknown person.

 President’s schedule 

Roy Ash entered and the unknown person left at 6:33 pm. 

White House staff 

  -Ash’s role 

   -H. R. (“Bob”) Haldeman 


-Scheduling 

   -Kenneth R. Cole, Jr. 

    -Domestic policy 


-Personnel 

    -Spiro T. Agnew 


-Office of Management and Budget’s [OMB] purpose 

 Watergate 
  -President’s speech 
   -Effect  

White House staff 
  -Ash’s role 

   -Stephen B. Bull 

   -Frederic V. Malek 


-Budget 

    -Cole 

   -Haldeman’s role 

   -Staff meetings 

   -Power struggle 

    -George  P.  Shultz 


 -Quality 


Cabinet 
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  -Elliot L. Richardson 

 Government managers 

  -Competence and performance 

   -OMB assessments 


White House staff 
-William P. Rogers’s relations with. Henry A. Kissinger 

   -Timing of Rogers’s departure 
   -Ash’s meeting with Kissinger 

-Ash’s conversations with State Department officials 
-John B. Connally’s role 

   -1976 Presidential election 
-Confidence 

   -Defense Department 
-Haldeman’s job [Chief of Staff] 

  -Haldeman’s job 

   -Staff  process 


 -Loyalty 

-Agnew 

   -Future role 
-Quadriad 

    -Domestic Council 
-Roles of Haldeman and Ehrlichman 

-Shultz, Kissinger, Ash and Bull 
-Kissinger 
-Cooperation 

-Reorganization 

 National economy 
  -Price controls 

-Ash’s opposition to price freeze 
   -Future effects 
   -Shultz
   -Free enterprise 
  -Stock market 


-Reaction to President’s speech 


Ash left at 6:45 pm. 
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Conversation No. 433-44 

Date: May 1, 1973 
Time:  6:45 pm - 6:47 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with the White House operator and Robert H. Finch. 

[See Conversation No. 45-105 and 45-106] 

Conversation No. 433-45 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 6:47 pm and 6:49 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-107]
 

Conversation No. 433-46 

Date: May 1, 1973 
Time:  6:49 pm - 6:51 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with William P. Rogers.
 

[See Conversation No. 45-108]
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Conversation No. 433-47 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 6:51 pm and 6:53 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with the White House operator. 

[See Conversation No. 45-109] 

Conversation No. 433-48 

Date: May 1, 1973 
Time:  6:53pm - 6:55 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with David Packard.
 

[See Conversation No. 45-110]
 

Conversation No. 433-49 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 6:55 pm and 7:02 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-111]
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Conversation No. 433-50 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 6:55 pm and 7:02 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with Henry A. Kissinger.

 President’s schedule 

-Meeting with David Packard 


 Personnel appointments 
-Packard 

   -Qualifications 
   -Stock conflict 
   -Work with Kissinger 
   -Political orientation 
    -Other candidate 
    -Compared with Elliot L. Richardson 
   -Peacemaking 

 President’s schedule 

-State Dinner for Willy Brandt 


   -Toast 

  -Meeting with Brandt 
   -Success
   -Egon Bahr 

-President’s remarks about Soviet Union 
   -Previous meetings 

 Kissinger’s morale 

Strategic Arms Limitation Talks [SALT]

  -1972 Moscow summit 

   -Compared with present
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Conversation No. 433-51 

Date: May 1, 1973 
Time:  7:02 pm - 7:03 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with Thomas Hart. 

[See Conversation No. 45-112] 

Conversation No. 433-52 

Date: May 1, 1973 
Time:  7:04 pm - 7:06 pm
 
Location: Executive Office Building 


Charles G. (“Bebe”) Rebozo talked with the President.
 

[See Conversation No. 45-113]
 

Conversation No. 433-53 

Date: May 1, 1973 
Time:  7:10 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-114]
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Conversation No. 433-54 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 7:10 pm and 7:15 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with an unknown man. 

Request that William J. Baroody, Jr. join him 

The unknown man left at an unknown time before 7:15 pm. 

Conversation No. 433-55 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 7:10 pm and 7:15 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-115]
 

Conversation No. 433-56 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 7:15 pm and 7:19 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with William J. Baroody, Jr.

 Baroody’s staff 

-Morale 

-Size 


 Watergate 
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Conversation No. 433-56 (cont’d) 

-Baroody’s conversation with Dick Howard 
  -Howard’s possible departure 

   -Involvement 

   -John D. Ehrlichman [?] 


-Charges 

   -Charles W. Colson 

    -Operations to generate support 

-Baroody’s conversation with Colson 

   -“Tough deal” 

   -President’s affection for Colson 

  -Baroody’s role 

   -Operation to generate support 


-Colson 


Need for spirit 

-Baroody 

-Colson 


 President’s speech 

-Reaction 


   -Generation of support 

    -President’s opposition 

    -Telegrams 


 -Ethnics 

    -Frank L. Rizzo 

     -Statement 

    -Democrats

 -Governors 
     -Ethnic newspapers 
    -Unknown person’s conversation with Baroody 
     -Chamber of Commerce [?] convention 
      -State  dinner
       -President’s televised address 

The White House operator talked with the President at an unknown time between 7:15 pm and 
7:19 pm. 

[Conversation No. 433-56A] 
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Conversation No. 433-56 (cont’d) 

[Begin telephone conversation] 

[See Conversation No. 45-116] 

[End telephone conversation] 

 President’s speech 
-Reaction 

   -Chamber of Commerce 
   -Republican National Committee [RNC]
   -Janet Johnson 
    -William D. Ruckleshaus 
   -Carl T. Curtis 

 Special Prosecutor 
  -Senate resolution 
   -James L. Buckley 
   -Barry M. Goldwater 
   -Charles H. Percy 
   -Elliot L. Richardson 
   -Public opinion 

-Sponsors 

 Baroody’s staff 

  -Powell Moore 

   -Connection with Baroody 


-Chicago 
   -Richard B. Russell 

-Committee to Re-elect the President [CRP] 
   -Watergate 
    -Grand Jury testimony 
     -G[eorge] Gordon Liddy 
      -Richard Kleindienst 
   -Baroody investigation 
  -Dismissal 

-Discretion 

 Senate resolution 
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Conversation No. 433-56 (cont’d) 

Baroody left at an unknown time before 7:19 pm. 

Conversation No. 433-57 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 7:15 pm and 7:19 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-117]
 

Conversation No. 433-58 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 7:15 pm and 7:19 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-118]
 

Conversation No. 433-59 

Date: May 1, 1973 
Time:  7:19 pm - 7:22 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with William P. Rogers.
 

[See Conversation No. 45-119]
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Conversation No. 433-60 

Date: May 1, 1973 
Time:  Unknown between 7:22 pm and 7:24 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with the White House operator. 

[See Conversation No. 45-120] 

Conversation No. 433-61 

Date: May 1, 1973 
Time:  7:24 pm - 7:32 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with Elliot L. Richardson.
 

[See Conversation No. 45-121]
 

Conversation No. 433-62 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 1:47 pm and 2:54 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

Request 
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Conversation No. 433-62 (cont’d) 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 2:54 pm. 

Conversation No. 433-63 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 1:47 pm and 2:54 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez.

 President’s schedule 

Sanchez left at an unknown time before 2:54 pm. 

Conversation No. 433-64 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 1:47 pm and 2:54 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with Alexander M. Haig, Jr. 

President’s recollection of unknown meeting 

-Lawrence M. Higby [?] 

-H. R. (“Bob”) Haldeman 


   -Forthcoming conferral with Haig 

   -Jack N. Anderson 


-John W. Dean, III 


Elliot L. Richardson 

-Forthcoming conferral with Haig 




 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Conversation No. 433-64 (cont’d) 

   -Dean 

 -Presidency
 

Conversation No. 433-65 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 1:47 pm and 2:54 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

Greeting 

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 1 

[Personal returnable]
 
[Duration: 19 s ] 


END WITHDRAWN ITEM NO. 1 

 President’s schedule 

  -Julie Nixon Eisenhower 


[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 2:54 pm. 
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Conversation No. 433-66 

Date: May 8, 1973 
Time:  2:54 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with the White House operator. 

[See Conversation No. 45-158] 

Conversation No. 433-67 

Date: May 8, 1973 
Time:  3:00 pm - 4:27 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Richard A. Moore.

 Wedding 

  -President’s telegram

  -Moore’s son 

  -Moore’s daughter 

   -Yale University graduation 


-Intelligence 


 Watergate 

  -Moore and President 

  -Henry E. Petersen 

   -Conversation with President 
    -Moore 


 -Cover-up 

-John W. Dean, III’s conversation with President, March 21 


-E. Howard Hunt, Jr.’s lawyer, William O. Bittman 

   -President’s reaction 


-Dean 

-Motivations 


    -Fear of prison 
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     -Compared to Jeb Stuart Magruder 
  -La Costa meeting 

-Dean, John D. Ehrlichman, H. R. (“Bob”) Haldeman, and Moore 
   -President’s knowledge 

-President’s desire for full disclosure 
    -Dean  report 

   -President’s knowledge 

    -Herbert W. Kalmbach and $350,000 


-President’s meeting with Dean, March 21 
-Funds 

   -Clemency 
-Duration 

-President’s meeting with Moore 
   -Dean  

-Ronald L. Ziegler and Dean, ca. March 12 
-Cover-up 


    -Separation of powers 

    -Press conference 

     -Dr. David K. E. Bruce appointment 

-Meeting with Dean, March 20 

    -William C. Sullivan 

    -Challenge to Senators 

    -Possible statement by President 

   -President’s motives and knowledge 

    -President’s statements to Dean 

    -Moore’s opinion 


-Moore’s conversation with Dean, March 20 
   -President’s knowledge 

-President’s meeting with Dean and Moore, March 20 
   -Executive privilege 
   -John N. Mitchell 

-Moore’s conversation with Dean 
-Mitchell 

   -Previous meeting with President 
   -Ehrlichman and Haldeman 
   -President’s knowledge 

-Dean’s call to Moore 
   -President’s call to Dean 
    -Dean’s forthcoming meeting with President 

-President’s meeting with Dean and Haldeman, March 21 
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   -Bittman 
-Dean’s meeting with Moore, March 21 

-Dean’s previous meeting with President 
-Dean 


   -Documentary evidence 

-Presidency 


-President’s conversation with Petersen 
-President’s desire for full disclosure 


   -Donald H. Segretti 

   -Haldeman 

  -Clemency 
   -President’s discussions with Ehrlichman 
   -E. Howard Hunt, Jr. 

-Sullivan 
    -Timing of request, July 1972 
    -Dorothy Hunt 
     -Death
    -1972 election 
    -Colson and Ehrlichman 
   -President’s discussions with Ehrlichman 
    -Hunt
   -President’s conversation with Colson 
    -Hunt
    -Dorothy Hunt’s death 

-Dean 

-Newsweek article 


   -Conversations with Ziegler 

   -Conversations with President 


-President’s press conference, August 19, 1972 
   -Documents 
   -Preparation for Magruder’s testimony 
    -Ehrlichman, Haldeman 

***************************************************************** 


BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 4 

[Statute]
 
[Duration: 28 s ] 
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Conversation No. 433-67 (cont’d) 

END WITHDRAWN ITEM NO. 4 

***************************************************************** 

 Watergate 
-Moore’s meeting with prosecutors 


   -Dean’s meeting with Magruder 

   -La Costa meeting 

   -Prosecutors’ knowledge 


-La Costa meeting, February 1973 

   -Statement for President 

   -Forthcoming Senate hearings 


-Committee to Reelect the President [CRP] 
-Mitchell 
-Conduct 

     -Samuel J. Ervin, Jr. 

   -Dean’s statements regarding lawsuits 

    -Need for money 


-Sullivan 
-Moore’s lawyer’s conversation with John J. Wilson and Frank H. Strickler 
-Moore, Haldeman and Ehrlichman 
-Dean 

-Magruder 
-Paul L. O’Brien and Kenneth W. Parkinson 

   -Bittman 
-Conversation with President, March 21 

-$350,000 
-Conversation with Moore, April 1973 

-$350,000 
-Garment, April 9 and Horace Chapman (“Chappie”) Rose, April 12 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

[Pause] 
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Conversation No. 433-67 (cont’d) 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

 Watergate 
-Moore’s meeting with Rose, April 8 


-$350,000 

   -Frederick C. LaRue 


-Dean’s previous conversation with Moore 

-Dean’s conversation with President, March 21 


-$350,000 

   -Bittman 


-$350,000 

    -Legal opinion regarding intent 

   -Rose 
  

-Mitchell, Haldeman, Ehrlichman, and Kalmbach 

   -Intent in raising money 

   -Possible trials 


-Mitchell 

  -La Costa meetings 


-Moore’s reaction to break-in 

-President’s reaction to break-in 

-Cubans 


   -Democratic Party 

    -Recognition of Castro 


-Mitchell’s call, June 18, 1972 

   -Magruder, Cliff Miller 

    -Watergate break-in 

     -Associated Press [AP] story 

      -CRP involvement 

       -James  W.  McCord,  Jr. 

        -Private  agency 
  

-Moore’s conversation with prosecutors 

   -Moore’s knowledge 

  -Mitchell’s diary 


-Maurice H. Stans’s concern, Septmeber 1972 

   -Mexican money 


-Moore’s meeting with Mitchell, LaRue, Robert T. Mardian, Dean, Parkinson, 

Miller, and Paul L. O’Brien 


    -Public relations 

    -Lawrence F. O’Brien’s suit 
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    -Powell, Moore 

   -Subsequent meetings 

   -Patman Committee 

   -George S. McGovern 

   -Frank E. Moss 

  -Dwight L. Chapin 

-Compared with Ehrlichman, Egil (“Bud”) Krogh, Jr., and Hunt situation 
    -Dr. Lewis Fielding break-in 

-President’s knowledge and activities 
  -Magruder, Mitchell 

-Moore’s contacts with Mitchell 
-Administration task force to respond to Senate 

   -Dean 

   -Wallace Johnson 

   -Patrick J. Buchanan 

   -William E. Timmons 

   -Ehrlichman 


-Magruder 

-President’s conversation with Petersen 

  -Moore’s involvement 
-Money 

  -Ehrlichman and Haldeman 
-Knowledge 

  -Rose
  -La Costa meetings 

-Money 
   -Stans

 -Dean 
   -Immunity 

    -Ehrlichman and Haldeman 

    -President’s actions 

     -Conversation with Petersen 

    -John J. Sirica 

    -Petersen 

    -Ervin Committee 

     -Sirica 

   -Ervin Committee 

    -Witness schedule 

   -Conversation with President 


-Money 
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    -Million dollars 
  -President’s subsequent investigation 
   -Dean’s report 
   -Ehrlichman’s efforts 

-Moore’s meeting with Ehrlichman 
-Dean, Moore, and Ziegler meeting 
-President’s desire for full disclosure 

    -Possible statement 

   -Moore’s knowledge 

    -Chapin, Gordon Strachan, and Segretti 

-Dean 
-President’s knowledge of involvement 

-Segretti 
   -Mitchell and Magruder 

-President’s desire for full disclosure 
-Mitchell’s meeting with Ehrlichman, April 14 

   -Mitchell’s silence 
-$350,000 

   -Ehrlichman’s knowledge 
  -Ehrlichman and Haldeman 

-Departure 
   -Due process 

-President’s speech [Republican fundraising event] 
   -John Andrews [?] 

-President’s role in defense of Haldeman, Ehrlichman, and Mitchell 
  -McGovern’s comments 
  -New Majority 

-Ethnics 
-Veterans 

-Dean 
   -Documents 

-President 
-President’s desire for full disclosure 
-Dean 

-Conversation with President, March 21 

    -Bittman money 

    -President’s response 

     -Dean  report 

    -President’s speech, March 28 

    -President’s trip to California 
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     -John Ford salute 
  -Jack N. Anderson 

-Dean 
   -Contacts with prosecutors 


-Magruder 

    -Lawyer’s negotiations, April 6 

   -Meetings with President 

    -Dean’s possible resignation 

     -Ehrlichman and Haldeman 

  -President’s role 

-Knowledge 
-Cover-up 

   -Investigation after March 21 
  -La Costa meetings 

-Money 
   -LaRue
   -President’s knowledge of use 
   -Haldeman’s handling 
    -LaRue
   -President’s knowledge 

-Moore 
-Future role on White House staff 

    -Rose 

   -Role 
  

Haldeman, Ehrlichman, and La Costa 

-Dean 

   -Failure to inform President 
    -Ehrlichman and Haldeman 
   -Meeting with President 
  -Clemency 
   -Conversations with President 

-Mitchell 
-Hunt 

-Colson 
-Credibility 

   -Faking telegram 
-Conversation with President regarding clemency 

    -Hunt’s family situation 
   -Rose
  -Ervin Committee 
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   -Effect on defendants’ rights 

    -Ehrlichman and Haldeman 


-Mitchell 

-Courts 


   -Sirica 

   -Possible injunction 

   -Immunity for Dean 


-Possible indictments for Haldeman and Ehrlichman 
-President’s meeting with Dean, March 21 

   -Funds for defendants 
-Mitchell 

-Dean 
   -Role in cover-up 

-Magruder 

-Charges against Ehrlichman and Haldeman 


   -Work with Mitchell 

   -Meetings with President 

    -President’s logs 


-Meeting with President, March 21 

   -Visit to Camp David 

    -Date 

   -Memoranda of conversation [memcons] 


-Cover-up 

    -President’s knowledge 

-President’s meeting with Thomas A. Pappas 
-Ambassador to Greece, Henry Tosca 

   -Pappas’s aid to Mitchell 
-Dean 

-Conversation with President, March 21 

    -Pappas 

    -Kalmbach 

    -Moore’s advice to Dean 

     -Hunt 

     -G[eorge] Gordon Liddy 

     -McCord 


 -Mitchell 

     -Magruder 

  -La Costa 
  -Ehrlichman and Haldeman 

-Knowledge 
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-President’s previous speech, April 30 
-Dean 


   -White House response 

   -Documents 

  -Alger Hiss case 
  -White House response 


-Federal Bureau of Investigation [FBI] 

   -Moore, Garment, and Rose 

  -1968 campaign 

 President’s schedule 

-Briefcase 


Moore left at 4:27 pm. 

Conversation No. 433-89 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 4:27 pm and 6:51 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Richard A. Moore [?].

 Paper 

-Delivery 


President’s schedule [?] 

Moore [?] left at an unknown time before 6:51 pm. 

Conversation No. 433-68 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 4:27 pm and 6:51 pm 
Location: Executive Office Building 



 

 

 
 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

-48-


NIXON PRESIDENTIAL LIBRARY AND MUSEUM 


Tape Subject Log 

(rev. March-2011) 

Conversation No. 433-68 (cont’d) 

The President met with Manolo Sanchez.

 President’s schedule 

Sanchez left at an unknown time before 6:51 pm. 

Conversation No. 433-69 

Date: May 8, 1973 
Time:  6:51 pm
 
Location: Executive Office Building 


The President talked with the White House operator.
 

[See Conversation No. 45-159]
 

Conversation No. 433-70 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 6:51 pm and 6:59 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

Retrieval 

-Exercise 


 Dinner order 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 
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Conversation No. 433-70 (cont’d) 

Sanchez left at an unknown time before 6:59 pm. 

Conversation No. 433-71 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 6:51 pm and 6:59 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with Alexander M. Haig, Jr.

 Haig’s schedule 

  -Meeting with President
 

Conversation No. 433-72 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 6:51 pm and 6:59 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

Alexander M. Haig, Jr. 

  -Meeting with President 

  -Drink of choice 


Sanchez left at an unknown time before 6:59 pm. 

Conversation No. 433-73 

Date: May 8, 1973 
Time:  6:59 pm - 7:37 pm 
Location: Executive Office Building 
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Conversation No. 433-73 (cont’d) 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 Refreshment 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Alexander M. Haig, Jr. entered and Sanchez left at 6:59 pm. 

White House staffing 
-J. Fred Buzhardt, Jr. 

  -Donald E. Santarelli 
-Busing 

   -Edward L. Morgan 
-Qualities 

-Morgan 
   -Conversation with Haig 

-Santarelli 
-Buzhardt 

   -Haig’s role 
   -William P. Rogers 

 Watergate 
-John W. Dean, III 

   -Spiro T. Agnew 
   -Aims
   -Documents 

-H. R. (“Bob”) Haldeman, John D. Ehrlichman, and President 
-Buzhardt 

   -John B. Connally 

Dean 
-Henry A. Kissinger and yeoman [Charles E. Radford] 

  -Helmut (“Hal”) Sonnenfeldt 
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Conversation No. 433-73 (cont’d) 

 Press relations 
-Time magazine 

   -Attack on President 
    -Watergate 

   -Opposition to President 

   -President’s accomplishments 

    -1972 election 
    -Vietnam  War
    -Soviet Union 
    -People’s Republic of China [PRC] 
    -Strategic Arms Limitation Talks [SALT] 

President’s role in White House 
  -Leonard Garment 
  -Cable to Kissinger 

-Dean’s testimony before Senate 
  -Haldeman’s role 
  -Executive role 

-Priorities 
   -“Big plays” 


-Agreement on the Prevention of Nuclear War 

   -SALT 

   -Wage and price controls 


-Buzhardt 
  -Garment 


-Personality 

-Intelligence 


   -Buzhardt’s role 


 Watergate 
  -Buzhardt’s role 
   -Defense Department 


-Agnew 

-Connally 

-Buzhardt 


-Toughness 
   -William P. Clements 

    -Loyalty 

    -Transportation Department 

     -San Antonio 
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Conversation No. 433-73 (cont’d) 

 Watergate 
-Dean 

   -Documents 

    -Judge’s possible ruling 

    -Access 
  

-Haig’s call to Elliot L. Richardson, May 4 

     -Garment’s letter 

Richardson 
  -Confirmation 
  -Special Prosecutor 

 National mood 
  -Watergate 

 Watergate 
-Dean 

   -White House counterattack 

    -Agnew 


 -Connally 

-President 


    -J. Strom Thurmond 

-Congress 

-Richardson 


   -Haig’s conversation with Haldeman 

   -Haldeman’s preparation for testimony 

    -Lawrence M. Higby 
    -Haig 


 -Perjury 

-Lying 


    -Ehrlichman and Haldeman 

  -President’s role 


-Dean 

   -Haldeman and Ehrlichman 

   -Failure to inform President 


-Intent of funds for defendants 

   -White House counterattack 

    -Agnew 


 -Connally 
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Conversation No. 433-73 (cont’d) 

   -Forthcoming briefing by Haig 

   -President’s briefing 


President’s actions in 1972 
-Time 


-Watergate 

   -Opposition to administration 

   -National influence 


Kissinger 
  -Meeting with Haig 

 Taping system
  -Knowledge of existence 
   -Haldeman 


-John F. Kennedy and Lyndon B. Johnson 

  -Extent 
  

-Executive Office Building [EOB] office 

   -Oval  Office 

   -Camp David 


-Possible use in Watergate investigation 

-Haig’s possible informing of Kissinger 


  -Telephone conversations 

-Johnson 

-President’s lack of knowledge 


   -Haldeman 

-Transcription 

-Haig’s possible informing of Kissinger 


   -Effect 

   -Kissinger’s statements 


Kissinger 
-Patriotism

 -Expertise 
   -Compared to Rogers 

    -Rogers’s view of the world 


White House staffing 
  -Haig’s schedule 

-[Horace] Chapman (“Chappie”) Rose, Buzhardt, and Santarelli 
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Conversation No. 433-73 (cont’d) 

-Santarelli 

-Qualities 

-Morgan 

-Compared to David N. Parker 


 Watergate 
  -White House response 

   -Patrick J. Buchanan 

   -Agnew, Connally, and Senators 


-President’s role in White House 

   -Haig 


 Dean 

  -Documents 

  -Past legal career 

   -Charles G. (“Bebe”) Rebozo 

  -Ehrlichman 


Radford 

  -Haig’s suspicions 


-Joint Chiefs of Staff [JCS] 

   -Adm. Thomas H. Moorer 

 Watergate 

  -Executive privilege 

   -National security 
    -Bureaucratic espionage 
    -Leaks

 -Time
     -Moorer 

   -Impeachment 

   -President’s papers 

    -Access
     -Garment  

***************************************************************** 

BEGIN WITHDRAWN ITEM NO. 4 
[National Security] 
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Conversation No. 433-73 (cont’d) 

[Duration: 22 s ] 

 JAPAN, CHINA 

END WITHDRAWN ITEM NO. 4 

***************************************************************** 

   -Draft response 

  -Buzhardt and Connally 


-Dean 

   -Documents 

   -Possible immunity 


-Described 


Haig left at 7:37 pm. 

Conversation No. 433-74 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 7:37 pm and 7:41 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez.

 Instructions 

Sanchez left at an unknown time before 7:41 pm. 
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Conversation No. 433-75 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 7:37 pm and 7:41 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with an unknown person in Alexander M. Haig, Jr.’s office.

 Return call 

Conversation No. 433-76 

Date: May 8, 1973 
Time:  7:41 pm - 7:42 pm
 
Location: Executive Office Building 


Alexander M. Haig, Jr. talked with the President.
 

[See Conversation No. 45-160]
 

Conversation No. 433-77 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 7:42 pm and 8:01 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 Refreshment 
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Conversation No. 433-77 (cont’d) 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 8:01 pm. 

Conversation No. 433-78 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 7:42 pm and 8:01 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 Refreshment [?] 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 8:01 pm. 

Conversation No. 433-79 

Date: May 8, 1973 
Time:  Unknown between 7:42 pm and 8:01 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez.

 President’s schedule 

  -Lincoln Room
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Conversation No. 433-79 (cont’d) 

Sanchez left at an unknown time before 8:01 pm. 

Conversation No. 433-80 

Date: May 10, 1973 
Time:  Unknown between 12:50 pm and 12:55 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez.

 President’s schedule 

Stephen B. Bull entered and Sanchez left at 12:54 pm.

  -Rest 

  -William P. Rogers 

  -John C. Slemp 


-Editor emeritus of American Baptist Magazine 
   -Church service 


-Rogers 

-Julie Nixon Eisenhower [?] 

-Thelma C. (“Pat”) Nixon 


Bull left at 12:55 pm. 

Conversation No. 433-81 

Date: May 10, 1973 
Time:  Unknown between 12:55 pm and 1:16 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with Rose Mary Woods.

 Woods’s schedule 

-Reception
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Conversation No. 433-82 

Date: May 10, 1973 
Time:  Unknown between 12:55 pm and 1:16 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 Refreshment 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 1:16 pm. 

Conversation No. 433-83 

Date: May 10, 1973 
Time:  Unknown between 12:55 pm and 1:16 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 Refreshment 
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Conversation No. 433-83 (cont’d) 

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 1:16 pm. 

Conversation No. 433-84 

Date: May 10, 1973 
Time:  Unknown between 12:55 pm and 1:16 pm 
Location: Executive Office Building 

The President talked with an unknown person. 

William P. Rogers  

  -Earl Warren 

   -Possible commission on Watergate 


-Unknown person’s forthcoming call regarding Warren 

  -President’s speech 

   -“Warren Commission” 

Conversation No. 433-85 

Date: May 10, 1973 
Time:  Unknown between 12:55 pm and 1:16 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez.

 President’s schedule 

-Sequoia
 

-William P. Rogers, Alexander M. Haig, Jr. 
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Conversation No. 433-85 (cont’d) 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 President’s schedule 

-Sleep 


   -Refreshment 


[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 1:16 pm. 

Conversation No. 433-86 

Date: May 10, 1973 
Time:  Unknown 1:16-unknown before 2:00 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

Time of day 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 President’s schedule 

  -Wakeup call 


[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 2:00 pm. 
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Conversation No. 433-87 

Date: May 10, 1973 
Time:  Unknown between 1:16 pm and 2:49 pm 
Location: Executive Office Building 

The President met with Manolo Sanchez. 

***************************************************************** 
[Begin segment reviewed under deed of gift] 

 President’s schedule 

  -Rest 
  

[End segment reviewed under deed of gift] 
***************************************************************** 

Sanchez left at an unknown time before 2:49 pm. 




